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Feministiskt initiativ Ödeshög 
2019-11-13 

Kommunfullmäktige 2019-11-18 

Motion:  

Införande av allmänhetens frågestund vid kommunfullmäktiges möten 

I flera kommuner finns "allmänhetens frågestund" inlagd vid kommunfullmäktiges 
sammanträden. Vi föreslår att detta införs även i Ödeshög och läggs in i anslutning till 
varje sammanträde. Vid frågestunderna är det viktigt att varje parti är representerat. 
Däremot behöver inte samtliga fullmäktigeledamöter närvara.  

Frågestunden är en viktig ventil för en levande demokrati (vilken tyvärr ofta inte är 
detsamma som formell sådan) och föreslås vara 30 minuter lång. 
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